



Date: 25/04/2021

التاريخ : 2021/04/25

**Att. Mr. Hamad Abdullah Alali**  
**Acting Senior Head of Listed Companies Affairs**  
**Department**  
**Abu Dhabi Securities Exchange**

الى سعادة / حمد عبدالله العلي المحترم  
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإتابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية

**Subsequent Disclosure**

**افصح لاحق**

The Annual General Assembly of Union Insurance Company PJSC held its meeting on April 22, 2021. During the meeting, it was noted that participating shareholders confirmed their decision not to approve the company's annual financial statements ending on December 31, 2020 for reasons that concerned the external auditor's qualified opinion on the financial statements in terms of the receivables of related parties.

During the meeting, majority of shareholders submitted a request for financial statements to be issued without including a qualified opinion by the external auditor, by taking an additional provision against these receivables.

Except for this matter, the opinion of the external auditor is that the financial statements of Union Insurance Company fairly present, in all material respects, the financial position of the Company as at 31 December 2020, and its financial performance and its cash flows for the year then ended in accordance with International Financial Reporting Standards, and that there is no reason to believe that, during the fiscal year ending on 31 December 2020, the Company was non-compliant with any of the relevant provisions of Federal Law No. 2 of 2015 in the United Arab Emirates or the articles of association of the company in a way that may have a material impact on its activities or financial position.

The executive management expresses its intention to take an additional provision against these receivables in compliance with the shareholders' request and to provide financial statements without a qualified opinion from the external auditor.

This is for clarification.

Best Regards,  
Abdel Mutaleb M Aljaede  
Chief Executive Officer



عقدت الجمعية العمومية السنوية لشركة الاتحاد للتأمين ش.م.ع إجتماعها بتاريخ 22 ابريل 2021 وجاءت نتائج الإجتماع بعدم مصادقة السادة المساهمين المشاركين في الإجتماع على البيانات المالية السنوية للشركة والمنتهية كما في 31 ديسمبر 2020 لأسباب حاصلها ورود تحفظ من المدقق الخارجي على البيانات المالية فيما يتعلق بالذمم المدينة لأطراف ذات العلاقة.

إثناء الإجتماع تقدم عدد من المساهمين يمثلون الأغلبية بطلب مضمونه إصدار بيانات مالية دون إدراج رأي متحفظ من قبل المدقق الخارجي وذلك من خلال أخذ مخصص إضافي مقابل هذه الذمم.

وبخلاف ذلك فإن رأي المدقق الخارجي على البيانات المالية لشركة الاتحاد للتأمين جاءت تعبير بصورة عادلة، من كافة النواحي الجوهرية، عن المركز المالي للشركة كما في 31 ديسمبر 2020، وعن أدائها المالي وتدفعاتها النقدية للسنة المنتهية في ذلك التاريخ وفقاً للمعايير الدولية لإعداد التقارير المالية، وأنه لا يوجد ما يستوجب الاعتقاد بأن الشركة قد خالفت خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2020 أي من الأحكام المعنية من القانون الإتحادي رقم 2 لسنة 2015 في دولة الامارات العربية المتحدة أو النظام الأساسي للشركة على وجه قد يكون له تأثير جوهري على انشطتها أو مركزها المالي.

وإذ تعبر الإدارة التنفيذية عن نيتها بأخذ مخصص إضافي مقابل هذه الذمم المدينة إمتثالاً لطلب المساهمين وبما يتوافق مع تقرير المدقق الخارجي وإصدار بيانات مالية غير متحفظ عليها.

هذا ما وجب بيانه

وتفضلوا بقبول الإحترام  
عبدالمطلب مصطفى الجعدي  
الرئيس التنفيذي